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2020-05-28

§ 1
Medborgarförslag om bouleplanen i Hjorthagen 
ÖST 2020/163

Beslut 
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning av ärendet 
Förslagsställaren menar att boulebanan vid Hjorthagens IP används 
sällan och att den därför bör göras om till isbana vintertid. 
Förvaltningen anser att det är viktigt att våra parker och 
grönområden innehåller många olika funktioner och kan användas 
året om och ser därför positivt på att en isbana spolas på boulebanan 
vid Hjorthagens IP vintertid, då vädret tillåter.
Boulebanan ligger dock på idrottsmark och idrottsförvaltningen 
som ansvarar för platsen anser inte att de har möjlighet att spola en 
isbana här. De behöver rikta sina resurser på den konstfrusna 
isbanan på Östermalms IP. Denna isbana har många öppettider för 
allmänheten och finns tillgänglig även vid mildare väder.

Beslutsgång

Yrkande
Sanna Eliasson m.fl. (S) yrkar att stadsdelsnämnden ska besluta 
enligt förvaltningens förslag samt att skicka Östermalms 
stadsdelsnämnds beslut för kännedom till idrottsförvaltningen.

Beslutsgång
Ordföranden ställde propostion på yrkandet och fann att nämnden 
beslutat i enlighet med yrkandet från Sanna Eliasson m.fl. (S) samt 
att nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2020/163-3 Svar på medborgarförslag om bouleplanen i 

Hjorthagen
 286967 Medborgarförslag om bouleplanen i Hjorthagen
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Medborgarförslag om bouleplanen i Hjorthagen

Svar på medborgarförslag

Förslag till beslut
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på medborgarförslaget.

Sammanfattning
Förslagsställaren menar att boulebanan vid Hjorthagens IP används 
sällan och att den därför bör göras om till isbana vintertid. 
Förvaltningen anser att det är viktigt att våra parker och 
grönområden innehåller många olika funktioner och kan användas 
året om och ser därför positivt på att en isbana spolas på boulebanan 
vid Hjorthagens IP vintertid, då vädret tillåter. 

Boulebanan ligger dock på idrottsmark och idrottsförvaltningen 
som ansvarar för platsen anser inte att de har möjlighet att spola en 
isbana här. De behöver rikta sina resurser på den konstfrusna 
isbanan på Östermalms IP. Denna isbana har många öppettider för 
allmänheten och finns tillgänglig även vid mildare väder. 

Bakgrund
Ett medborgarförslag om bouleplanen i Hjorthagen inkom till 
Östermalms stadsdelsnämnd i januari 2020.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts av Parkmiljöavdelningen norra innerstaden.

Ärendet
I samband med upprustning av Hjorthagens IP 2013 inkom även 
önskemål från allmänheten om att en boulebana i grus borde finnas 
där, vilken anlades vid gångbanan väster om fotbollsplanerna, se 
karta nedan. 
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Förslagsställaren menar att boulebanan används sällan idag, och att 
den främst används vid det årliga Varlborgsfirandet, då 
varlborgsbrasan placeras på grusytan. För att göra planen lite mer 
användbar föreslås att den ska göras om till isbana under 
vinterhalvåret. Förslagsställaren skriver att planen är cirka 120 
kvadratmeter, vilket inte innebär någon stor isbana men det skulle 
ändå gå att placera ut flyttbara mål för att kunna spela ishockey, 
utöva konståkning eller lära sina barn åka skridskor. 

Förslagsställaren skriver även att det trämaterial som omgärdar 
grusytan kanske behöver skyddas om en isbana ska anläggas på 
platsen och i och med de troligtvis milda vintrar i framtiden kanske 
ett kylsystem behöver installeras för att säkra isen hela 
vintersäsongen. Belysning finns redan på platsen i form av gatlyktor 
på gångvägen intill samt från fotbollsplanerna på Hjorthagen IP. 
När det är riktigt mörkt ute kanske inte denna belysning räcker till 
och då kan det krävas att kompletterande belysning installeras. 

Synpunkter och förslag
Förvaltningen anser att det är viktigt att våra parker och 
grönområden innehåller många olika funktioner och kan användas 
året om och tycker att det hade varit en bra idé att spola en isbana 
på platsen, då vädret tillåter. Förvaltningen anser dock inte att det är 
lämpligt att en konstfrusen isbana anläggs på platsen. Dels därför 
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detta är en stor investering för en så relativt liten isbana samt att 
detta gör det svårt att använda platsen för det mycket populära 
Varlborgsfirandet som genomförs här varje år. 

Boulebanan ligger dock på idrottsmark och idrottsförvaltningen 
som ansvarar för platsen anser inte att de har möjlighet att spola en 
isbana här. De behöver rikta sina resurser på den konstfrusna 
isbanan på Östermalms IP. Denna isbana har många öppettider för 
allmänheten och finns tillgänglig även vid mildare väder. 

Christina Klang Therese Rosen
Stadsdelsdirektör Avdelningschef

Bilagor
1. Medborgarförslaget
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Från:
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Ärende: Medborgarförslag angående att göra bouleplan till isbana på vintern
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Skickat: 2020-01-25 13:27:52
Bilagor: boulel.jpg; boule2.jpg; SSMDIA013712S.tif
Inbäddade bilagor:

Hej,

Jag skriver som sagt angående bouleplanen i Hjorthagen. Den används nästan
aldrig, utan används mest när det är valborg. För att göra den lite mer användbar,
hade man under vintrar kunnat göra om den till en isbana. Det hade verkligen inte
varit en stor bana att åka runt på, men om ett eller två mål hade ställts fram, hade
ishockeyintresserade i närområdet haft något att skjuta på. Målen skulle vara lätta
att flytta på, om man vill ha större yta för konståkning, lära sina barn att åka
skridskor på, etc. För att förhindra att någon tar målen, men att de samtidigt går att
lyfta undan för mer yta, hade de kunnat sitta fast i kedjor.

Sidorna är ungefär 8 meter x 15 meter, vilket är en yta på 120 kvadratmeter.

Det som skiljer gruset åt från de lagda stenplattorna bredvid är trä, vilket kanske
kan skadas av isen. Något behöver kanske sättas emellan.

Med de framtidens mildare vintrar, hade kanske ett kylsystem behövs för att säkra
is under hela vintern.

Belysning finns redan till viss del, båda från sjumannaplanen på Hjorthagens IP
precis bredvid, men även från gatlyktor vid gångvägen som också är precis intill.
Detta kanske inte räcker när det är riktigt mörkt ute. Vilket skulle kunna innebära
att ytterligare ljus behövs.

Om många skulle använda isbanan, kan kvaliten snabbt bli dålig, eftersom banan är
så liten.

Här kommer några bilder på boulebanan + en bild på hur det länge funnits is för
den intresserade i Hjorthagsområdet:
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